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1. Huisvesting internationale werknemers, Visserlaan 1
Op 28 juni 2023 ontvingen we een kennisgeving met betrekking tot de huisvesting van internationale 
werknemers aan de Visserlaan 1. De beslissing op bezwaar was genomen en bezwaarmakers konden 
nu beroep instellen bij de rechtbank. 

Vraag: Is er beroep ingesteld? Zo ja, wat zijn de beroepsgronden? Zo nee, wat is nu de verdere 
planning?

2. Gevolgen van uitspraak RvS voor isolatieaanpak gemeenten
Als een eigenaar van een bestaande woning de spouwmuren wil isoleren, moet hij eerst voldoende 
ecologisch onderzoek laten doen om vast te stellen of er vleermuizen in deze muren kunnen zitten 
(uitspraak RvS).  Deze uitspraak kan vergaande consequenties hebben,  zowel in tijd als geld. 

Meer informatie is al te vinden op o.a. de website van de VNG (zie hier  antwoorden op veel gestelde 
vragen). Zo moet bij spouwmuurisolatie rekening worden gehouden met beschermde vogels en 
vleermuizen. Gebouweigenaren moeten hiervoor in de meeste gevallen een ontheffing aanvragen op 
de Wet natuurbescherming. Om te voorkomen dat zij dit individueel moeten doen, kan dit via een 
gemeentelijk soortenmanagementplan (SMP).

De VNG raadt  gemeenten zonder een gebiedsontheffing voor na-isolatie aan om in gesprek te gaan 
met het bevoegd gezag (de provincie of omgevingsdienst) om te kijken welke isolatiemogelijkheden 
er zijn die niet in strijd zijn met de Wet natuurbescherming.

Vraag: Welke acties heeft het college al genomen/gaat deze ondernemen over de 
isolatieaanpak (is er bijv. al een SMP en voorlichting aan inwoners hierover)? 

Deze vraag mag schriftelijk worden beantwoord.

Antwoord: De problematiek is bekend en een antwoord/oplossing hierop wordt onderzocht en 
uitgewerkt binnen het op stellen van het Uitvoeringsprogramma Biodiversiteit. Op dit moment heeft 
gemeente Duiven geen Soortenmanagementplan (SMP) en daarmee ook geen gebiedsontheffing. 

Voor het kunnen opstellen van een SMP, welke ten grondslag ligt aan het kunnen aanvragen van een 
gebiedsontheffing, dient inzichtelijk te zijn wat de gunstige staat van instandhouding is van 
beschermde soorten in een gemeente. Om e.e.a. goed in beeld te hebben dient gedegen onderzoek 
en monitoring plaats te vinden. Het doen van ecologisch onderzoek in het kader van het 
Uitvoeringsprogramma is inmiddels gestart.  
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